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Verslag van de vergadering Adviesraad voor Sport van 30 juni 2022  

 

Aanwezig: John van den Berg (voorzitter), Catharina Abels, Rob van Bokhoven, Wimar Bolhuis, Troy 

Douglas, Kees Mol, Rachid Najib, Soraya Samuels, Bart Volkerijk en Wendy van der Meijs 

(secretaris).  

Verhinderd: Karen Bosch, Ron Jansen, Nynke Lely, Edwin Lokkerbol, Elvira Stinissen, Carola Uilenhoed. 

 

 

1. Opening  
De voorzitter opent de vergadering en dankt Hengelsportvereniging GHV/ ’t Groene Hart, Ton van der 

Spiegel in het bijzonder, voor de gastvrijheid om de Adviesraad voor Sport te ontvangen. 

2. Introductie GHV / Groene Hart 
Ton van der Spiegel is voorzitter van hengelsportvereniging ’t Groene Hart. Hij introduceert zichzelf. Ton is 

gepensioneerd, maar in het werkende leven heeft hij als bioloog gewerkt, als docent en als voorlichter. Al die 

werkervaring helpen hem om de vereniging te leiden. De vereniging is erg betrokken bij de waterkwaliteit en 

het viswaterbeheer in Den Haag én een groot deel van Zuid-Holland.  

De ‘s Gravenhaagse Hengelsport Vereeniging (GHV) is opgericht in 1908. De sportvisserij is sinds de jaren 

70 enorm gegroeid. De overheid introduceerde in 2007 regelgeving omtrent de huur van viswater door de 

introductie van een vispas, die via verenigingen is georganiseerd. Hierdoor nam het aantal leden in de club 

toe.  

Inmiddels is de vispas verplicht als je wilt vissen, waardoor de vereniging inmiddels 21.000 (regionale) leden 

heeft. Voor vissers die geen lid zijn van een vereniging, geeft de vereniging een visstadsbewijs af. Dit zijn 

vergunningen om te vissen met specifieke restricties. 

De vereniging is aangesloten bij NOC*NSF, daarmee kan de club vissen als sport inzetten als middel. De 

vereniging wil de hengelsport op een maatschappelijke manier inzetten. Bijvoorbeeld door actief te 

participeren met kwetsbare doelgroepen. Zo was de club enige tijd geleden betrokken in het Invictus Games 

programma voor veteranen, doet de club met regelmaat mee aan schoonmaakacties van de openbare 

ruimte en wil het jeugd betrekken bij natuurbewustzijn. 

In Den Haag heeft de vereniging een belangrijke rol in de visstand / waterbeheer, bijv door het nemen van 

watermonsters, het aanplanten van waterplanten. De vereniging is op dit thema een serieuze 

gesprekspartner van de dienst stadsbeheer en is nauw betrokken geweest bij het opstellen van de Nota 

stadsnatuur. 

De uitdagingen die de vereniging ervaart is dat bij het bouwen in de stad er ook goede visplekken worden 

gecreëerd die ook goed bereikbaar zijn voor minder validen. 

Verder heeft de vereniging sinds kort een sportcoördinator die helpt bij het betrekken van de verenigingen 

met maatschappelijke doelgroepen en het opzetten van vrijwilligersbeleid. Daarin ligt het accent met name 

op het verjongen van het bestuur.  

De voorzitter bedankt Ton voor zijn bijdrage. 

3. Mededelingen / verslag / voortgangslijst 
a. mededelingen.  

De voorzitter meldt dat er verhinderingen zijn van: Ron Jansen, Carola Uilenhoed, Elvira Stinissen, Edwin 

Lokkerbol, Karen Bosch. 

Jan Willem Meppelink is vanuit de gemeente aanwezig. Peter van Veen (directeur sport) is verhinderd. Jan 

Willem geeft een korte toelichting op diverse thema’s, waaronder: 

-  de stand van zaken rondom de coalitievorming. Door de bezuinigingen die moeten worden 

doorgevoerd blijkt dit een complex proces is dat meer tijd nodig heeft. Het streven is voor het zomerreces te 

komen met een ontwerpplan, maar er zijn signalen dat dit niet gaat lukken; dat er meer tijd nodig is. 

-  Vorige week kwam de nieuwe commissie Samenleving voor het eerst bijeen voor de jaarrekening. 

Nieuwe energie komt samen met nieuwe raadsleden. Verder geen opmerkelijke zaken. 
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-  De regeling combinatiefuncties 2022-2023 is vastgesteld. De regeling is opnieuw voor een jaar. 

Partijen kunnen tot medio augustus zich aanmelden. Dit ondanks dat de Sportadviesraad zich kort geleden 

via een brief heeft uitgesproken dat een jaarregeling risico’s oplevert voor de Haagse sportstructuur. Door 

met jaarsubsidies te werken, vertrekt personeel sneller naar meer duurzame functies, terwijl vertrouwen en 

relatiebeheer in het sport(verenigings)land juist gebaat zijn met langdurige samenwerking. Helaas leiden 

regelgeving ertoe dat ook voor dit jaar gewerkt moet worden op basis van één jaar. 

-  Er is nog geen locatie voor de turnhal Den Haag. De ontwerpfase van de dubbele sporthal in 

Loosduinen is wel opgestart. 

-  Het WK jeugd zeilen vindt plaats van 8 – 15 juli 

-  Het team NL programma in Den Haag/Rotterdam heeft een andere governance structuur; dit 

conform afspraak bij de start van de samenwerking. De governance heeft nu een meer toezichthoudende rol 

ipv een sturende. Mark Delissen blijft voorzitter.  

-  Europese Sporthoofdstad wordt uitgedragen vanaf september met veel activiteiten in de Nationale 

Sportweek.. Sommige leden van de adviesraad voor sport benadrukken dat zij het spijtig vinden dat de titel 

niet meer / intensiever wordt aangegrepen om de sport en de stad op de kaart te zetten. 

b. Verslag 17 mei jl. 

Er zijn geen opmerkingen. Het verslag van de adviesraadvergadering van 17 mei jl. wordt vastgesteld.  

c. Toegezonden stukken  

d. Voortgangslijst dagelijks bestuur  

Agendapunten 3c en 3c zijn omwille van de tijd niet aan de orde geweest. 

 

4. Opvolging leden adviesraad voor sport in 2022 
a. De voorzitter licht toe dat het selectieteam met Ron, Elvira en Edwin met 5 kandidaten hebben gesproken. 

Daniël Scheper heeft zich vroegtijdig terug getrokken. Hij is vereerd, maar ziet een rol in de adviesraad voor 

sport, nu niet als een passende stap in zijn carrière. (nb. Cursief gedrukte tekst wordt verwijderd bij publicatie 

op de website) 

De andere 5 kandidaten maken allemaal een goede indruk. Melle wordt door het selectieteam nog als (te) 

licht ervaren voor het advieswerk dat toebehoort tot de adviesraad. Het selectieteam is over de overige 4 

kandidaten erg te spreken en stelt voor om alle 4 de kandidaten te laten toetreden. Daarmee worden de 

thema’s onderwijs, politiek en public affairs vertegenwoordigd. 

Er ontstaat een discussie in de vergadering. Sommige leden zijn van mening dat de voordracht van 4 

kandidaten te begrijpen is, maar dat deze aanpak niet conform afspraak is. Eerder is namelijk afgesproken 

om 2 leden voor te dragen uit het eigen netwerk en 2 leden openbaar te werven. Dit om een transparante 

aanpak en samenstelling van de adviesraad na te streven. De leden stemmen niet in met het voorstel. 

Besluit: het selectieteam wordt gevraagd alsnog een uitspraak te doen welke 2 kandidaten, die onderwijs en 

politiek/pr vertegenwoordigen, worden voorgesteld als lid van de adviesraad voor sport. 

b. De openbare procedure start in augustus, waarbij de andere kandidaten automatisch meelopen. 

c. Op de vacature voor secretaris zijn geen reacties binnengekomen. De vacature is ingetrokken en zal na 

de zomer opnieuw worden geplaatst.  

 

5.  Concept-advies vrijwilligers en verenigingen 

Het conceptadvies ligt voor ter bespreking. De secretaris licht toe dat suggesties worden meegenomen in de 

bespreking met de werkgroep as dinsdag 5 juli.  

Wimar doet de suggestie om de aanbevelingen in een rangorde van belangrijkheid te plaatsen. 

In de bijlage is ook de reactie van de gemeente toegevoegd. Conclusie: er is een discrepantie tussen het 

maatwerk dat volgens de gemeente aan clubs wordt geboden en de ervaringen die clubs zelf hierin hebben. 

Het advies komt na de werkgroep nog éénmaal digitaal terug als meeleesstuk. Daarna wordt het aan de 

wethouder sport gepresenteerd. 

 

6. Sluiting 
Er zijn geen vragen. De voorzitter dankt iedereen voor zijn aanwezigheid en betrokkenheid en sluit de 

vergadering om ca. 21.50 uur.  


